
PROTOKÓŁ Nr 18/19
ze wspólnego posiedzenia Komisji Rady Gminy Mielnik

w dniu 6 listopada 2019 roku

Lista obecności członków komisji w załączeniu do protokołu.

W posiedzeniu udział wzięli:

1. Pan Marcin Urbański  – Wójt Gminy Mielnik
2. Pan Marcin Jerzy Czerwiński  – Zastępca Wójta
3. Pani Małgorzata Joanna Szymańska  – Skarbnik Gminy
4. Pan Piotr Wysocki  – Sekretarz Gminy
5. Pan Damian Sypek  – dyrektor Zespołu Szkół
6. Pan Michał Baranowski  – dyrektor GOKSiR 
7. Pani Katarzyna Warszycka  -  kierownik GOPS
8. Pan Tadeusz Szeweluk  – dyrektor ZGK
9. Pani Agnieszka Warszycka  -  księgowa GOKSiR i GBP

Obradom Komisji przewodniczył Pan Artur Gacki – Przewodniczący Rady Gminy.
Pan Przewodniczący poinformował, że po zakończeniu posiedzenia komisji Pani Sylwia Król-
Symonowicz  -  pracownik  PZDR  przeprowadzi  szkolenie  nt.  „Metody  ograniczania
negatywnego wpływu rolnictwa na środowisko”.

Porządek posiedzenia:

1. Zaopiniowanie projektów uchwał będących przedmiotem obrad XI sesji Rady Gminy
Mielnik:
1) w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2019,
2) w sprawie zmian w Wieloletniej  Prognozie Finansowej Gminy Mielnik na lata

2019-2029,
3) w sprawie wyrażenia zgody na bezprzetargowe oddanie w najem nieruchomości na

czas nieokreślony,
4) w sprawie nadania nazwy ulicy położonej w Mielniku,
5) w sprawie określenia stawek podatku od nieruchomości,
6) w  sprawie  obniżenia  ceny  żyta  za  okres  11  kwartałów  będącej  podstawą  do

ustalenia podatku rolnego na rok podatkowy 2020,
7) w sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych,
8) w  sprawie  rozpatrzenia  petycji  dotyczącej  wprowadzenia  w  życie  Polityki

Zarządzania Konfliktem Interesów,
9) w  sprawie  przyjęcia  Regulaminu  utrzymania  czystości  i  porządku  na  terenie

Gminy Mielnik,
10) w  sprawie  szczegółowego  sposobu  i  zakresu  świadczenia  usług  w  zakresie

odbierania  odpadów  komunalnych  od  właścicieli  nieruchomości  
i  zagospodarowania  tych  odpadów  w  zamian  za  uiszczoną  przez  właściciela
nieruchomości  opłatę  za  gospodarowanie  odpadami  komunalnymi  na  terenie
gminy Mielnik,

11) w sprawie określenia innych sposobów udokumentowania wykonania obowiązków
pozbywania się zebranych na terenie nieruchomości nieczystości ciekłych,

12) w  sprawie  udzielenia  jednorazowego  wsparcia  rzeczowego  „Wyprawka  dla
Mielnickiego Malucha”.
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2. Ocena stopnia wdrożenia Programu Ochrony Środowiska dla Gminy Mielnik na lata
2016-2019 z perspektywą na lata 2020-2023.

3. Rozpatrzenie  wniosków  inwestycyjnych  i  remontowych  zgłoszonych  przez
poszczególne sołectwa do realizacji na 2020 rok.

4. Opiniowanie projektu budżetu  na rok 2020.
5. Sprawy bieżące.

Do punktu 1(1).

Pani Skarbnik Gminy przedstawiła projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na
rok 2019.

W dyskusji nad zmianami do budżetu głos zabrali:

Pan radny Kazimierz Tobota zapytał czy rewitalizacja centrum miejscowości Mielnik jest
koncepcją czy wykonaniem projektu.
Stwierdził  również,  że  radni  powinni  wcześniej  zobaczyć  projekt  modernizacji  zaplecza
sportowego.

Pani Skarbnik poinformowała, że chodzi o projekt rewitalizacji a nie o koncepcję i tak to
zostanie zapisane w uchwale.

Pan Wójt wyjaśnił, że w trakcie posiedzenia komisji pokaże zdjęcia obecnego stanu zaplecza
sportowego oraz projekt jego modernizacji.

Pan radny Kazimierz Tobota  zapytał o zrównoważenie planu dochodów i wydatków oraz
jakich działek dotyczyło wykonanie operatów szacunkowych.

Pani Skarbnik i Pan kierownik Tomasz Gorochowicz  udzielili wyjaśnień w tej sprawie.
Operat szacunkowy dotyczy działki w Moszczonie Królewskiej, która gmina planuje zakupić.
Pani  Skarbnik  szczegółowo  omówiła  pozostałe  wydatki  zapisane  jako  „zakup  usług  
w gospodarowaniu majątkiem”.

Pan  radny  Kazimierz  Tobota stwierdził,  że  mimo  licznych  próśb  radnych  aby  opisy  
w budżecie były bardziej szczegółowe, a przez to bardziej czytelne dla radnych, nadal nie jest
to  robione.  Poprosił  aby  dokumenty  dotyczące  budżetu  przygotowywać  zgodnie  z  wolą
radnych.

Pan radny Leszek Karbowski
Przypomniał,  że od pierwszej sesji proszono aby był czytelny zapis budżetu dla radnych  
i nadal nie jest to realizowane. Mają być szczegółowe zapisy dotyczące konkretnych zadań.
Radni chcąc wiedzieć nad czym głosują i nie mając tego zapisanego,w trakcie posiedzenia
muszą  się  dopytywać  o  wyjaśnienia.  W  ten  sposób  rodzą  się  niejasności.  Opis  spraw
finansowych powinien być jasny i klarowny.
Pan radny poprosił o umieszczenie zapisu na ten temat w protokole z posiedzenia.

Pan  Przewodniczący  Rady poparł  żądanie  radnych  w  tej  sprawie.  Zaproponował,  aby
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wszystkie kwoty wydatków powyżej 1000 zł. były opisywane w materiałach dla radnych.

Pan radny Kamil Zalewski zapytał ile ostatecznie mają kosztować przejścia drogowe.

Pan Tomasz Gorochowicz – kierownik referatu UG
Całkowity  koszt  urządzenia  przejść  wyniesie  48,5  tys.  zł,  z  czego  24  tys.  zł.  stanowi
dofinansowanie.

Pan Wójt Gminy stwierdził, że nie sądziliśmy, że budowa inteligentnych przejść pociągnie
takie  koszta.  Projektant  w  I  wersji  projektu  wycenił  je  na  ponad  70  tys.  zł.  Stopniowo
rezygnowaliśmy z pewnych rzeczy w projekcie, np. z drogiej farby  fluorescencyjnej, słupy
zakupiliśmy oddzielnie i oddzielnie czujniki ruchu, co znacznie obniżyło cenę. Gdybyśmy
mieli wiedzę na temat tak dużych kosztów wykonania przejść, nie weszlibyśmy w ten projekt.

Pan  Przewodniczący  Rady zapytał  czy  projekt  rewitalizacji  centrum  Mielnika  jest
całkowicie nowym projektem.

Pan  Wójt  Gminy odpowiedział,  że  sięgnęliśmy  do  projektu  rewitalizacji  powstałego  
w  kadencji  pana  Adama  Toboty.  Tamten  projekt  opiewał  na  3  mln.zł.,  chcieliśmy  go
zmodernizować i dostosować do naszej koncepcji, ale projektant odpowiedział, że bardziej
opłaci się zrobić nowy projekt, niż dostosować stary. Zgodził się zrobić nam nowy projekt za
kwotę  30  tys.  zł.  Pewne  rozwiązania  ze  starego  projektu  będą  wykorzystane  w  nowym.
Zeszliśmy z kosztownych rozwiązań, zachowując wcześniejszą koncepcję. Całkowity koszt
rewitalizacji wyniesie 1 mln. zł., ok. 400 tys. zł. otrzymamy z Tygla Doliny Bugu. Projekt
chcielibyśmy zrealizować w 2020 roku.

Pan  Marcin  Czerwiński –  Zastępca  Wójta  Gminy  poinformował  o  planach  utworzenia
centrum opiekuńczo-mieszkalnego  na  bazie  budynków po straży  granicznej.  Program pn.
„Centra  opiekuńczo-mieszkalne”,  który  jest  realizowany  w  ramach  Solidarnościowego
Funduszu  Wsparcia  Osób  Niepełnosprawnych.  Celem  utworzenia  centrów  opiekuńczo-
mieszkalnych  jest  uzupełnienie  systemu  wsparcia  osób  niepełnosprawnych.  Program
adresowany  jest  do  gmin  i  powiatów,  które  zorganizują  usługi  zamieszkiwania  w formie
pobytu  dziennego  lub  całodobowego  w  centrach.  W  centrum  w  Mielniku  3  osoby
zamieszkałyby na stałe, 12 osób korzystałoby z pobytu dziennego. Program jest w 100 %
finansowany  ze  środków  zewnętrznych,  maksymalny  koszt  dofinansowania  to  2  mln.  zł.
Utrzymanie centrum finansowane byłoby z zewnętrznych środków, nie płacilibyśmy także za
wykonanie jego projektu. Wnioski do projektu można składać przez cały czas, do złożenia
wniosku  potrzebne  jest  opracowanie  programu  funkcjonalno-użytkowego  dla  centrum
opiekuńczo-mieszkalnego za kwotę 5 tys.zł.

Pan  radny  Zdzisław  Szarek  wyraził  uznanie,  że  zajęto  się  tematem  osób
niepełnosprawnych.

Pani  Katarzyna Warszycka –  kierownik  GOPS zapewniła,  że  jak  zostanie  sporządzona
koncepcja  funkcjonowania centrum, to radni zostaną z nią zapoznani.

Pan Wójt Gminy przedstawił wizualizację obecnego stanu zaplecza sportowego i projekt
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jego  modernizacji.  Poprosił  Radę  Gminy  o  środki  na  modernizację  która  obejmie
sporządzenie przykrycia dachowego, remont wewnętrzny, odgrzybienie. Od lat źle dzieje się 
z tym budynkiem, zaniechanie prac spowoduje jego dalsza degradację.

Pan radny Zdzisław Szarek zapytał  co  jest  przyczyną,  że  budynek zaplecza  jest  w tak
opłakanym stanie. Czy jest to tylko wina złego dachu?

Pan Michał Baranowski – dyrektor GOKSiR odpowiedział, że główną przyczyną jest dach,
gro złego stanowią również barierki trybun wkręcone bezpośrednio w beton. Pan dyrektor
Baranowski  zapewnił,  że  dużo  prac  remontowych  wewnątrz  budynku  wykonają  sami
pracownicy GOKSiR, między innymi sufity gipsowo-kartonowe.

Pan  radny  Leszek  Karbowski  zapytał,  czy  położenie  dachu  zlikwiduje  trybuny  i  czy  
w budynku będą tylko szatnie i magazyny. Wyraził ubolewanie z powodu likwidacji trybun.

Pan dyrektor Baranowski wyjaśnił, że obowiązujące przepisy pozwalają na postawienie 50
krzesełek  na  widowni  i  nie  będzie  to  zbyt  kosztowne.  Takie  rozwiązania  są  na  innych
stadionach.

Pan radny Leszek Karbowski wyraził obawę, czy w sytuacji pęknięcia ściany od strony
zbocza na budynku zaplecza sportowego nie dojdzie do przesiąkania wody do budynku.

Pan Przewodniczący Rady zwrócił uwagę na brak ekspertyzy budowlanej w sprawie tego
pęknięcia. Wydamy pieniądze na modernizację a nie wiadomo czy wyeliminujemy wilgoć  
z budynku.

Pan  dyrektor  GOKSiR  poinformował,  że  w  trakcie  trwającego  z  wykonawca  procesu
sądowego  wypowiadali  się  w  tej  sprawie  biegli  sądowi,  którzy  nigdy  jednoznacznie  nie
stwierdzili, że jest przesiąkanie wody przez ścianę. Ściana od strony skarpy jest zaizolowana a
pęknięcie jej jest powierzchowne. Eksperci stwierdzili  tylko przecieki na suficie budynku.
Zlecenie nowej ekspertyzy będzie kosztowało 30-40 tys.zł.  i  przeciągnie sprawę w czasie.
Ściany,  gdzie  nie  płynie  woda,  są  dobre.  Przedstawiony  projekt  modernizacji  budynku
przewiduje wykonanie wentylacji i spowoduje wyprowadzenie wilgoci.

Pan Wójt poinformował, że aby przyśpieszyć procedury ogłosiliśmy przetarg na wykonanie
dachu. Jeśli Rada odmówi środków na ten cel, przetarg unieważnimy.

Pan  radny  Kazimierz  Tobota zaproponował  rozważenie  rozebrania  budynku  zaplecza
sportowego i budowę nowego budynku.

Pan  Damian  Sypek –  Prezes  Klubu  poinformował,  że  Klub  warunkowo  od  paru  lat
otrzymuje licencję. Ciągle zapewniamy PZPN, że zaplecze sportowe ruszy. Co dwa tygodnie
rozgrywane  są  mecze,  piłkarze  w  kontenerach  nie  mają   przyzwoitych  warunków  do
rozgrywek.

Pan Tadeusz Szeweluk – dyrektor ZGK przytoczył przykład budynku po straży granicznej.
Po  zmianie  przykrycia  dachowego  i  wyeliminowaniu  przecieków  budynek  jest  suchy.
Podobnie  będzie  w  przypadku  zaplecza  sportowego,  zaś  rysę  na  ścianie  budynku  da  się
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wypełnić.

/po przerwie/

Na  propozycję  Pana radnego  Kazimierza  Toboty aby  powołać  rzeczoznawcę  do oceny
budynku  Pan Wójt odpowiedział, że zastanawiamy się nad przeznaczeniem 200 tys.zł.  na
remont budynku, zaś w poprzedniej kadencji lekką ręka zdecydowano wydać 7 mln.zł.  na
budowę przedszkola.

Pan dyrektor Micha Baranowski poinformował, że otrzymaliśmy z nadzoru budowlanego
powtórną  zgodę  na  budowę  budynku  zaplecza,  posiadamy  również  zgodę  konserwatora
zabytków.  Wykonawcy  dają  5-letnią  gwarancję  na  budynek,  remont  będzie  prowadzony
zgodnie ze wszystkimi atestami. Procedury związane z tym budynkiem rozpoczęto w marcu
br., gotowe są już wszelkie dokumenty, pozwolenia itp.

Pan  radny  Kamil  Zalewski stwierdził,  że  remontu  nie  należy  przeciągać  w  czasie,  nic
nowego nie dowiedzielibyśmy się z ekspertyzy.

Pan radny Leszek Karbowski poprosił aby nie dziwić się, że radni dyskutują na ten temat.
Problem jest trudny, wydatków w związku z wcześniejszymi zaniedbaniami dużo, stąd długo
się zastanawiają. Stwierdził, że jest zbudowany sytuacja, że już wczesną wiosną rozpoczęto
starania dotyczące budynku, choć ma obawy czy nie będzie to skarbonka na kolejne wydatki.

Komisje Rady 9 głosami za, przy 1 głosie sprzeciwu i 2 głosach wstrzymujących się,
pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2019.

(w zał. na str............prot.)

Do punktu 1(2).

Pani  Skarbnik  Gminy przedstawiła  projekt  uchwały  w  sprawie  zmian  w  Wieloletniej
Prognozie Finansowej Gminy Mielnik na lata 2019-2029.

Komisje Rady 9 głosami za, przy 1 głosie sprzeciwu i 2 głosach wstrzymujących się,
pozytywnie  zaopiniowały  projekt  uchwały  w  sprawie  zmian  w  Wieloletniej  Prognozie
Finansowej Gminy Mielnik na lata 2019-2029.

(w zał. na str............prot.)

Do punktu 1(3).

Pan  Sekretarz  Gminy przedstawił  projekt  uchwały  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na
bezprzetargowe oddanie w najem nieruchomości na czas nieokreślony. Udzielił odpowiedzi
na  zapytanie  Pana  radnego  Karbowskiego dlaczego  umowa  jest  zawierana  na  czas
nieokreślony.

Komisje  Rady  jednogłośnie,  przy  obecności  12  radnych,  pozytywnie  zaopiniowali
projekt  uchwały  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  bezprzetargowe  oddanie  w  najem
nieruchomości na czas nieokreślony.

(w zał. na str............prot.)
Do punktu 1(4).
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Pan  Sekretarz  Gminy przedstawił  projekt  uchwały  w  sprawie  nadania  nazwy  ulicy
położonej w Mielniku.

Szczegółowych  informacji  dotyczących  tej  ulicy  udzielił  Pan  Tomasz  Gorochowicz –
kierownik referatu w UG. Poinformował, że jest to uliczka dojazdowa do jednej posesji, tego
typu  uliczek  w  całym  Mielniku  jest  kilkanaście.  Celem  nazywania  ulic  jest  osiągnięcie
pewnego ładu przestrzennego i nie ma to zastosowania do tej sytuacji. Przy ulicy tej znajduje
się tylko jeden dom i tak już pozostanie, bo nie prowadzi ona do innych działek. Nazywając te
ulicę  możemy  spowodować  lawinę  wniosków  od  mieszkańców  Mielnika  i  innych
miejscowości.

Pan Łukasz Bajena – wnioskodawca stwierdził, że przy ulicy Uroczysko też jest jeden dom
a mimo to nadano nazwę tej ulicy.

Pan  Tomasz  Gorochowicz wyjaśnił,  że  przykład  ulicy  Uroczysko  nie  jest  właściwy,
ponieważ  ulica  ta  prowadzi  do  wielu  działek,  które  w  przyszłości  pewnie  zostaną
zabudowane.

Komisje  Rady  9  głosami  za,  przy  3  głosach  wstrzymujących  się,  pozytywnie
zaopiniowały projekt uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy położonej w Mielniku.

(w zał. na str............prot.)

Do punktu 1(5).

Pani Skarbnik Gminy przedstawiła projekt uchwały w sprawie określenia stawek podatku
od nieruchomości.

Przybyła na posiedzenie  Pani Aneta Kasperuk – inspektor ds. wymiaru podatków i opłat
lokalnych udzieliła wyjaśnień na temat proponowanych stawek.

Pan radny Kazimierz Tobota  zgłosił wniosek o zmniejszenie proponowanej przez Wójta
stawki  z  0,95  zł  do  kwoty  0,85  zł  od  1  m2  powierzchni  związanych  z  prowadzeniem
działalności gospodarczej, bez względu na sposób zakwalifikowania w ewidencji gruntów i
budynków.

Pan radny Kamil Zalewski zgłosił dalej idący wniosek w sprawie tej stawki i zaproponował
kwotę 0,80 zł.

Za wnioskiem Pana radnego Kamila Zalewskiego opowiedziało się 2 radnych, 3 się
wstrzymało od głosu a 7 radnych było przeciw.
Wniosek został odrzucony.

Za  wnioskiem  Pana  radnego  Kazimierza  Toboty  opowiedziało  się  10  radnych,  
2 radnych było przeciw.
Wniosek przyjęto.

Pan radny Leszek Karbowski  zgłosił  wniosek o  pozostawienie  na  poziomie  roku 2019
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stawki  od  pozostałych  gruntów,  w  tym  zajętych  na  prowadzenie  odpłatnej  statutowej
działalności  pożytku  publicznego  przez  organizacje  pożytku  publicznego.  Stawka
proponowana przez Wójta to 0,40 zł. od 1 m2 powierzchni, stawka dotychczasowa – 0,35 zł.

Radni 7 głosami przeciw, przy 4 głosach wstrzymujących się,  odrzucili propozycję
stawki zgłoszonej przez Wójta w wysokości 0,40 zł. 
Stawka pozostała na poziomie roku bieżącego, w wysokości 0,35 zł.

Pani  radna Teresa  Sztejmiec  zgłosiła  wniosek  o  pozostawienie  na  poziomie  roku 2019
stawki od budynków lub ich części związanych z prowadzeniem działalności gospodarczej
oraz  od  budynków  mieszkalnych  lub  ich  części  zajętych  na  prowadzenie  działalności
gospodarczej. Stawka proponowana przez Wójta to 20,00 zł. od 1 m2 powierzchni użytkowej,
stawka dotychczasowa – 19,00 zł.

Radni  11  głosami  przeciw,  przy  jednym  głosie  wstrzymującym  się,  odrzucili
propozycję stawki zgłoszonej przez Wójta w wysokości 20,00 zł.
Stawka pozostała na poziomie roku bieżącego, w wysokości 19,00 zł.

Komisje Rady 11 głosami za, przy jednym głosie sprzeciwu pozytywnie zaopiniowały
projekt  uchwały  w  sprawie  określenia  stawek  podatku  od  nieruchomości  wraz  
z przegłosowanymi wcześniej poprawkami.

(w zał. na str............prot.)

Do punktu 1(6).

Pan Sekretarz Gminy przedstawił projekt uchwały w sprawie obniżenia ceny żyta za okres
11 kwartałów będącej podstawą do ustalenia podatku rolnego na rok podatkowy 2020.
Propozycją Pana Wójta jest obniżenie ministerialnej stawki podatku (58,46 zł/q) do kwoty
45,00 zł.

Pan radny Kamil Zalewski zgłosił wniosek o obniżenie ministerialnej stawki ceny żyta do
kwoty 35 zł/q. Uzasadnił to ciężką sytuacją rolników w gminie, suszą, niskimi cenami zbóż.
Przytoczył ceny zbóż w kraju.

Pan  Wójt  przedstawił  radnym  stawki  podatku  obowiązujące  w  okolicy  naszej  gminy,
zarówno  w powiecie  siemiatyckim jak  i  w  gminach  położonych  w woj.  mazowieckim.  
W większości wymienionych gmin obowiązują stawki ministerialne.

Pan radny Leszek Karbowski zaproponował obniżenie stawki do 40 zł.

Proponowane stawki poddano pod głosowanie.

Za stawką 45 zł (propozycja Wójta) oddano 0 głosów, przeciw głosowało 10 radnych,
dwoje radnych wstrzymało się od głosu.

Za stawką 35 zł  (wniosek radnego Zalewskiego)  opowiedział  się 1 radny,  przeciw
głosowało 6 radnych, 5 wstrzymało się od głosu.

Komisje  Rady  11  głosami  za,  przy  1  glosie  sprzeciwu,  pozytywnie  zaopiniowały
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projekt uchwały w sprawie obniżenia ceny żyta za okres 11 kwartałów będącej podstawą do
ustalenia podatku rolnego na rok podatkowy 2020 ze stawką 40 zł za 1 kwinal żyta (wniosek
radnego Karbowskiego).

(w zał. na str............prot.)

Do punktu 1(7).

Pani  Barbara  Warszycka  -  inspektor  ds.  księgowości  podatkowej  w  UG  przedstawiła
projekt uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych.
Przedstawiła stawki obowiązujące w 2019r. oraz poinformowała o wzroście stawek na 2020 r.
o 3% w stosunku do bieżącego roku.

Komisje  Rady jednogłośnie,  przy  obecności  12 radnych,  pozytywnie  zaopiniowały
projekt  uchwały  w  sprawie   określenia  wysokości  stawek  podatku  od  środków
transportowych.

(w zał. na str............prot.)

Do punktu 1(8).

Pan  Sekretarz  Gminy przedstawił  projekt  uchwały  w  sprawie  rozpatrzenia  petycji
dotyczącej wprowadzenia w życie Polityki Zarządzania Konfliktem Interesów.

Komisje  Rady jednogłośnie,  przy  obecności  12 radnych,  pozytywnie  zaopiniowały
projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji dotyczącej wprowadzenia w życie Polityki
Zarządzania Konfliktem Interesów.

(w zał. na str............prot.)

Do punktu 1(9).

Pan  Sekretarz  Gminy przedstawił  projekt  uchwały  w  sprawie  przyjęcia  Regulaminu
utrzymania czystości i  porządku na terenie Gminy Mielnik i poinformował o poprawkach
wniesionych do projektu uchwały.

Pan Tomasz Gorochowicz poinformował,  że  od  przyszłego roku nie  nie  będą  odbierane
odpady zmieszane, wszystkie odpady muszą być segregowane.

Pani Katarzyna Warszycka zaproponowała aby w ramach funkcjonującego Klubu Seniora
przeszkolono osoby starsze z segregacji odpadów. Osoby starsze mają z tym problem i boją
się segregacji.

Pan  radny  Leszek  Karbowski poinformował,  że  w  Mielniku  są  ulice  do  których  nie
dojeżdża samochód odbierający odpady i muszą one być wystawiane na ulicę Brzeską.

Pan Wójt poinformował, że odbiór odpadów komunalnych w gminie będzie monitorowany.

Komisje  Rady jednogłośnie,  przy  obecności  12 radnych,  pozytywnie  zaopiniowały
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projekt uchwały w sprawie przyjęcia Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie
Gminy Mielnik.

(w zał. na str............prot.)

Do punktu 1(10).

Pan  Sekretarz  Gminy przedstawił  projekt  uchwały  w  sprawie  szczegółowego  sposobu  
i  zakresu  świadczenia  usług  w zakresie  odbierania  odpadów komunalnych  od właścicieli
nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów w zamian za uiszczoną przez właściciela
nieruchomości opłatę za gospodarowanie odpadami komunalnymi na terenie gminy Mielnik.

Pan radny Kamil Zalewski zapytał o odbiór folii po kiszonkach.

Pan dyrektor ZGK udzielił informacji na ten temat. ZGK odbierze folie po wcześniejszym
uzgodnieniu. Odbiór jest płatny, koszt przejazdu śmieciarki wynosi 4,5 zł za kilometr.

Pan Wójt i Pan Gorochowicz uzupełnili wypowiedź dyrektora o informację, że folia ma być
złożona w jednym miejscu,  ma być czysta  i  posegregowana.  W przyszłości  być może to
zostanie uregulowane w taki sposób, że producent folii będzie odbierał folię zużytą.

Komisje  Rady jednogłośnie,  przy  obecności  12 radnych,  pozytywnie  zaopiniowały
projekt uchwały w sprawie  szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie
odbierania  odpadów komunalnych  od  właścicieli  nieruchomości  i  zagospodarowania  tych
odpadów w zamian za uiszczoną przez właściciela nieruchomości opłatę za gospodarowanie
odpadami komunalnymi na terenie gminy Mielnik.

(w zał. na str............prot.)

Do punktu 1(11).

Pan Sekretarz Gminy przedstawił projekt uchwały w sprawie określenia innych sposobów
udokumentowania  wykonania  obowiązków  pozbywania  się  zebranych  na  terenie
nieruchomości nieczystości ciekłych.

Komisje  Rady jednogłośnie,  przy  obecności  12 radnych,  pozytywnie  zaopiniowały
projekt  uchwały  w  sprawie  określenia  innych  sposobów  udokumentowania  wykonania
obowiązków pozbywania się zebranych na terenie nieruchomości nieczystości ciekłych.

(w zał. na str............prot.)

Do punktu 1(12).

Pan Sekretarz  Gminy przedstawił  projekt  uchwały  w sprawie  udzielenia  jednorazowego
wsparcia rzeczowego „Wyprawka dla Mielnickiego Malucha”.

Pan  Wójt zaproponował  kwotę  1000,00  zł  na  dziecko.  Wsparcie  rzeczowe  będzie
obejmowało zróżnicowane pakiety w zależności od płci i tego czy będzie to I czy II dziecko.

Komisje  Rady jednogłośnie,  przy  obecności  12 radnych,  pozytywnie  zaopiniowały
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projekt uchwały w sprawie udzielenia jednorazowego wsparcia rzeczowego „Wyprawka dla
Mielnickiego Malucha”.

(w zał. na str............prot.)
Do punktu 2.

Pan Sekretarz Gminy przedstawił ocenę stopnia wdrożenia Programu Ochrony Środowiska
dla Gminy Mielnik na lata 2016-2019 z perspektywą na lata 2020-2023.

(w zał. na str............prot.)

Do punktu 3.

Pan  Tomasz  Gorochowicz przedstawił  i  omówił  wnioski  inwestycyjne  i  remontowe
zgłoszone przez poszczególne sołectwa do realizacji na 2020 rok.
Za zasadny uznał wniosek dotyczący remontu  klatki schodowej w budynku komunalnym
przy Pl. Kościuszki w Mielniku i został on uwzględniony w projekcie budżetu na 2020 rok.
Jeśli chodzi o pozostałe wnioski to z przyczyn finansowych nie zostaną one uwzględnione w
budżecie roku przyszłego.

(w zał. na str............prot.)

Pan radny Leszek Karbowski stwierdził,  że  w złożonych wnioskach są  pewnie  słuszne
propozycje.  Powinniśmy  stworzyć  priorytety  w  zakresie  dróg  i  pilnować  ich  realizacji.
Niedługo zacznie się sypać odcinek ulicy Brzeskiej za Górą, na całej długości. Trzeba będzie
rozmawiać z powiatem, drogi do Sutna i Wajkowa są w bardzo złym stanie. Wychodzą lata
zaniedbań w tej sprawie. W budżecie gminy na przyszłe lata sukcesywnie należy ujmować
zadania drogowe.

Pan radny Zdzisław Szarek stwierdził, że teraz jest dobry czas na robienie dróg, ponieważ
możemy  pozyskać  środki  z  zewnątrz.  Powinniśmy  to  wykorzystać  i  nie  obawiać  się
zaciągnięcia kredytu na ten cel.

Pan  Wójt zgodził  się  ze  stanowiskiem  radnego  Zdzisława  Szarka.  Poinformował,  że
rozmawiał ze Starostą Boblem na temat dróg powiatowych i mamy niewielkie są szanse na
wykonanie drogi do Wajkowa czy Sutna.

/po przerwie/

Do punktu 4.

Pani  Skarbnik  Gminy przedstawiła  strukturę  wydatków  budżetowych  bieżących  
i inwestycyjnych na 2020 rok.

(w zał. na str............prot.)

Część radnych zarzuciła Wójtowi ogólnikowość przedstawionego dokumentu.

Pan Wójt wyjaśnił, że jest to zarys budżetu, zarządzenie w sprawie projektu budżetu na rok
20120  przedstawi  do  15  listopada  br.  Zapewnił,  że  na  najbliższej  sesji  Rady  przedstawi
priorytety budżetu na tok przyszły. Uczynił radnym zarzut, że nie przychodzą do niego na
rozmowy, nie mówią o swoich oczekiwaniach, nie spotykają się z wyborcami.
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Poinformował, że czeka nas wzrost opłat za śmieci, 1817 osób płaci za śmieci 257 tys.zł,
pozostałą  kwotę  w  wysokości  125  tys.zł.  pokrywa  budżet  gminy.  Tym  bardziej,  że  od
przyszłego  roku  ustawowo  wzrasta  częstotliwość  wywozu  śmieci.  Z  przeprowadzonej
kalkulacji wynika, że aby śmieci się bilansowały koszt ich odbioru powinien wynosić 18 zł.
od osoby.

Na tym protokół zakończono i podpisano.

Protokołowała

Elżbieta Szymańska

Przewodniczący 

    Artur Gacki


